
Z Á P I S
z 14. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 22.4.2024

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Jan Ehrenberger, č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Adam Janek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Omluveni: Mgr. Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM

Nepř í tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr. Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského
Mgr. Bohuslav Fia la, tajemník MěÚ
Mgr. Eva Kel lner F ia lová, ředitelka Zámku Slavkov-Auster l i tz
Ing. Petr Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost. úřad
Mgr. Magdaléna Salačová, právnička města
Mgr. Margita Sommerová, DiS, vedoucí odboru sociá lních věcí
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM



Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 14. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 14. zasedání zastupitelstva města.  Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
13 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Následně omluvil paní Mgr. Vladislavu
Kulhánkovou z celého dnešního zasedání a sdělil, že pan Mgr. Přemysl Jeřábek se dostaví později.
Starosta  navrhl  určit  návrhovou komisi  ve  složení:  paní  Ing.  Marie  Jedličková,  pan  Mgr.  Vladimír
Soukop a paní Bc. Veronika Slámová (schváleno 13 hlasů pro). Následně navrhl za ověřovatele zápisu
z dnešního zasedání pana Ing. Ivana Charváta a paní Mgr. Elvíru Patákovou, MBA. (schváleno 13 hlasů
pro).

Starosta před schválením programu sdělil, že při projednání bodu č. 10 "Prodej nemovitostí „Klobouk"
za účelem zřízení  sociálních služeb" nebude hlasovat  Mgr.  Elvíra  Patáková,  MBA.  z  důvodu střetu
zájmů. Poté zastupitelé přistoupili k hlasování o předloženém návrhu programu dnešního zasedání.

Schválený program:

1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání finančního výboru
4.    Účetní závěrka města Slavkov u Brna za rok 2023
5.    Soubor rozpočtových opatření č. 10 – 21
6.    Vyřazení položek účtu 042 – Nedokončený hmotný majetek
7.    Průběžné plnění 7. Komunitního plánu sociálních služeb
8.    Revitalizace budovy SC Bonaparte čp. 126, - architektonická studie
9.    Žádost o prodej pozemku z majetku města - manželé Rumpovi
10.    Prodej nemovitostí „Klobouk" za účelem zřízení sociálních služeb
11.    Záměr prodeje pozemků ul. Slovanská za účelem zřízení sociálních služeb - JMK
12.    Interpelace členů ZM
13.    Odpovědi na interpelace
14.    Diskuse
15.    Závěr      



Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 208/14/ZM/2024 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

• považuje za splněné body:

266/16 z 16. zasedání zastupitelstva města - 20. 3. 2017.
155/10 z 10. zasedání zastupitelstva města - 20. 11. 2023.
195/13 z 13. zasedání zastupitelstva města - 18. 3. 2024.

• bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 209/14/ZM/2024 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 10. zasedání finančního výboru konaného dne 15. 04. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Ing.  Ivan  Charvát  (předseda  finančního  výboru)  okomentoval  průběh  zasedání  výboru  a  přijatá
usnesení. Informoval, že z diskuze výboru vzešlo doporučení podrobněji specifikovat a promítnout na
zasedání zastupitelstva podklady k následujícím investičním záměrům: 1) Zlatá Hora – parkovací stání,
2)  Pod  Vinohrady  –  dokončení  komunikace,  3)  ÚNS  TSMS  oprava  chodníků,  4)  Studie  proluky
Palackého náměstí,  5)  Mateřská škola.  Dále informoval,  že se členové výboru věnovali  především
pohledávkám města  souvisejících  se  správou  SC  Bonaparte  a  dohodli  se  na  požadavku  doložení
podrobnějšího  rozkladu  pohledávek  souvisejících  s  pronájmy  tohoto  objektu  (nájmy,  služby).  U
prodeje nemovitosti "Klobouk" finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit usnesení dle
návrhu předloženého radou města s další podmínkou současného uzavření notářského zápisu o přímé
vykonatelnosti.  Finanční výbor také projednal záměr  prodeje pozemků  na ul.  Slovanská na využití



pozemku k výstavbě sociálního zařízení, které by rozšířilo portfolio sociálních služeb ve městě (pro
občany města). Bylo upozorněno na skutečnost, že se jedná o jeden z posledních bonitních pozemků
ve  vlastnictví  města  a  při  přípravě  záměru  je  třeba  důkladně  zvážit  zajištění  budoucí  dopravní
dostupnosti do lokality budoucí zástavby ve východní části města.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 210/14/ZM/2024 Účetní závěrka města Slavkov u Brna za rok 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
v  souladu  s  §  84  odst.  2  písm.  b)  zákona  č.  128/2000  Sb.,  o  obcích,  ve  znění
pozdějších  předpisů,  účetní  závěrku  města  Slavkov  u  Brna  sestavenou  k
rozvahovému dni 31. 12. 2023.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
výsledek hospodaření běžného účetního období města Slavkov u Brna za rok 2023 ve
výši  103.655.693,62  Kč  z  hlavní  činnosti   a  ve  výši  197.513,29  Kč  z  vedlejší
hospodářské činnosti.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
převedení výsledku hospodaření vedlejší hospodářské činnosti za rok 2023 ve výši
197.513,29 Kč do Fondu vedlejší hospodářské činnosti.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
rozdělení  rozpočtového  výsledku  hospodaření  města  Slavkov  u  Brna  -  převedení
finančních prostředků  ve výši 54.338.503,15 Kč  do Fondu rezerv a rozvoje města
Slavkov u Brna, převedení finančních prostředků ve výši 2.275.427,88 Kč do Fondu
dopravní infrastruktury a převedení finančních prostředků ve výši 6.772.146,07 Kč
do Fondu správy budov.

Zprávu  uvedla  místostarostka  města,  která  promítla  přítomným zastupitelům prezentaci  k  účetní
závěrce města za rok 2023, a následně vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



5. 211/14/ZM/2024 Soubor rozpočtových opatření č. 10-21
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

13 13
36 6310 2141 FO - Příjmy z úroků 800 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 800 000

14 14
73 3399 2111 OVV - kultura - příjmy 100 000

73 3399 5169 33992 OVV - kultura - kulturní akce 100 000

15 15

36 1122 FO - Daň z příjmů PO za obec 9 623 000

36 6399 5365 FO - Daň z příjmů PO za obec 9 466 200

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 156 800

16 16
44 3613 5169 392 SB - Ostatní služby 500 000

35 8115 FO - Čerpání FSB 500 000

17 17

33 3113 2122 1406
FO - Odvod z inv. fondu - ZŠ
Komenského

61 000

41 3113 6121 140624
IR  -  Zhodnocení  tělocvičny  -
basketbalové koše

61 000

18 18

41 2219 6121 563 IR - Parkoviště Zlatá Hora 1 200 000

41 2212 6121 574201
IR  -  Dokončení  komunikace  -
Pod Vinohrady

6 000 000

41 2219 6121 578 IR - Koláčkovo nám. 300 000

31 3639 5331 363924
FO  -  ÚNP  -  TSMS  -  oprava
chodníků

2 000 000

35 8115 FO - Čerpání FDI 9 500 000

19 19

41 3113 6121 14053 IR - ZŠ Tyršova - výdejna jídel 300 000

41 3613 5169 570
IR -  Studie  proluky  Palackého
nám.

200 000

41 3421 6121 140324 IR - DDM - odborné učebny 200 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -700 000

20 20
41 3111 6121 571 IR - Mateřská škola 50 000 000

35 8115 FO - Čerpání FRR 50 000 000

21 21 41 2115 6159
IR  -  Projektová  dokumentace
FVE

300 000



41 2212 5169 575 IR - Průtah - výsadba -300 000

II. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání  Fondu správy budov ve výši  500.000 Kč  na  projektovou dokumentaci  na
fasády domů Palackého nám. 89 a 123.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu dopravní infrastruktury ve výši 2.000.000 Kč na účelový neinvestiční
příspěvek TSMS - oprava chodníků, ve výši 1.200.000 Kč na parkoviště Zlatá Hora, ve
výši 6.000.000 Kč na dokončení komunikace Pod Vinohrady a ve výši 300.000 Kč na
Koláčkovo nám.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání  Fondu rezerv a rozvoje ve výši  50.000.000 Kč  na projekt Mateřská škola
Koláčkovo nám. 

V. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 10-12.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. Ivan Charvát, Ing. Petr Lokaj, Bc. Veronika Slámová.

Odchod: Ing. Hynek Charvat - 17:15 hod.
Příchod: Ing. Hynek Charvat - 17:17 hod.

Na  základě  požadavku  ze  zasedání  finančního  výboru  byly  zastupitelům  promítnuty  požadované
podklady k následujícím rozpočtovým opatřením: a) Investice do parkoviště Zlatá Hora b) Dokončení
komunikace Pod Vinohrady c) Koláčkovo náměstí  d) Oprava chodníků  e) Proluka SC Bonaparte f)
Přístavba MŠ Zvídálek, které v rozpravě vysvětlili a zdůvodnili Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková
a Bc. Veronika Slámová.

Příchod: Mgr.  Přemysl  Jeřábek -  17:28 hod.  (do konce zasedání  přítomno 14 členů  zastupitelstva
města).

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



6. 212/14/ZM/2024 Vyřazení položek účtu 042 - Nedokončený hmotný majetek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
vyřazení položek z účtu 042 - Nedokončený hmotný majetek v hodnotě 531.112 Kč z
majetku města.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 213/14/ZM/2024 Průběžné plnění 7. Komunitního plánu sociálních služeb
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zprávu o průběžném plnění 7. Komunitního plánu sociálních služeb.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Margita Sommerová, DiS., Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc.
Veronika Slámová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Margita Sommerová, DiS.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 214/14/ZM/2024 Revitalizace budovy SC Bonaparte čp. 126, - architektonická studie
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený návrh architektonické studie  revitalizace budovy SC Bonaparte čp. 126
zpracovaný společností LIVINGSTAV s.r.o., Hybešova 726/42, 602 00 Brno. IČ: 255
52 325.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Veronika Slámová, Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Hynek



Charvat.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 215/14/ZM/2024 Žádost o prodej pozemku z majetku města - manželé Rumpovi
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
prodej části pozemku parc. č. 2498/1 - ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře

1 m2 v k. ú. Slavkov u Brna v rozsahu dle GP č. 4151-93/2023 z vlastnictví města
Slavkov u Brna do vlastnictví  manželů  Jany Rumpové a Karla Rumpy, oba bytem

░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░  za kupní cenu ve výši  2 000 Kč  / m2.  Náklady
související  s  převodem  nemovitosti  (správní  poplatek,  geometrický  plán)  hradí
kupující. Daňové povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 216/14/ZM/2024 Prodej nemovitostí „Klobouk" za účelem zřízení sociálních služeb
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní, zástavní a o zřízení věcných práv, jejímž
předmětem je budoucí prodej pozemku parc. č. 2567/6 - zastavěná plocha a nádvoří

o výměře 319 m2, jehož součástí je víceúčelová stavba č. p. 270 a pozemku parc. č.

2567/5 - zahrada o výměře 366 m2, vše v k.ú. Slavkov u Brna z vlastnictví Města
Slavkov  u  Brna  do  vlastnictví  zapsaného  ústavu  Generace  Care  z.ú.,  se
sídlem Šámalova 744/102, Zábrdovice, 61500 Brno, IČ:  04377371 v předloženém
znění. 

Zprávu uvedl starosta města, který připomenul, že paní Mgr. Elvíra Patáková, MBA. nebude o tomto
materiálu hlasovat z důvodu střetu zájmů, a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Elvíra Patáková, MBA., Mgr. Vladimír Soukop.



Odchod: Bc. Veronika Slámová - 17:51 hod.
Příchod: Bc. Veronika Slámová - 17:52 hod.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Mgr. Vladimír Soukop.
Nehlasovala: Mgr. Elvíra Patáková, MBA.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

11. 217/14/ZM/2024 Záměr prodeje pozemků ul. Slovanská za účelem zřízení sociálních služeb -
JMK
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

záměr prodeje části pozemku parc. č. 1787/1 - orná půda o výměře cca 2 600 m2 ,

části poz. p.č.  1798/3 – orná půda o výměře cca 80 m2  a části  pozemku parc. č.

1800/1 - ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře cca 30 m2, vše v k.ú. Slavkov
u Brna ve vlastnictví města Slavkov u Brna za účelem realizace výstavby objektu pro
sociální službu dle varianty D.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
zveřejnění záměru prodeje části pozemku parc. č. 1787/1 - orná půda o výměře cca

2 600 m2 , části poz. p.č. 1798/3 – orná půda o výměře cca 80 m2 a části pozemku

parc. č. 1800/1 - ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře cca 30 m2, vše v k.ú.
Slavkov u Brna ve vlastnictví města Slavkov u Brna za účelem realizace výstavby
objektu pro sociální službu dle varianty D.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Marie Jedličková, Mgr. Margita Sommerová, DiS., Bc. Michal Boudný, Mgr.
Přemysl Jeřábek, Mgr. Petr Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, Ing.
Petr  Lokaj,  Ing.  Ivan Charvát,  Ing.  Hynek Charvat,  Mgr.  Elvíra Patáková, MBA.,  Mgr.  Bc.  Radomír
Zemánek.

Zastupitelé zevrubně  a ve všech souvislostech projednali  předložený materiál,  zejména uvažované
budoucí umístění objektu (varianty A, B, C, D), možnosti budoucí zástavby, a navrhovanou formulaci
účelu zveřejnění záměru, na který odpověděla Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová se zdůvodněním
možného legislativního posouzení této problematiky.



Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

13. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

14. Diskuse

Bc. Veronika Slámová informovala o získání dotace ve výši 50 mil. Kč z programu INTERREG.

Ing. Ivan Charvát vznesl následující dotazy:

• Záměr Stavební společnosti Čáslava s.r.o. na Zlaté Hoře?

• Je něco nového s výstavbou SKR stav, s.r.o.?

• Je něco nového s Kinem Jas?

Bc. Michal Boudný - ve věci SKR stav, s.r.o. a Kina Jas není nic nového.

Ing. Marie Jedličková - ve věci záměru Stavební společnosti Čáslava s.r.o. nám architekti doporučili,
aby to uvažované parkování před objektem nebylo a aby tam byla zachována zeleň. Konstatovali, že
záměr společnosti by měl na stavebním úřadě projít. Doporučili, aby úprava toho předprostoru byla
provedena kvalitně z kvalitního materiálu. Jejich doporučení je aby to parkování, o kterém se tam
uvažovalo, nebylo a aby zůstala před objektem zeleň,  a aby si  společnost parkovala jen ve svém
objektu. 

Ing. Ivan Charvát - veřejný prostor by měl zůstat?



Ing. Marie Jedličková - ano, ten by měl zůstat.

Mgr. Přemysl Jeřábek - jednání ve věci dálkových autobusů?

Bc. Michal Boudný - zítra budu hovořit s krajským vedoucím dopravy.

Ing. Marie Jedličková - pozvánka na jednání k S1, které se bude konat dne 29. 4. 2024 od 14 hodin v
zasedací místnosti radnice č. p. 65.

Bc. Michal Boudný na závěr avizoval mimořádné zasedání zastupitelstva města dne 22. 5. 2024 od 17
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

15. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 14. zasedání zastupitelstva města v 18:45
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ



Ing. Ivan Charvát
člen ZM

Mgr. Elvíra
Patáková

MBA, členka
ZM

Ověřovatelé:


